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COPPA Compliance Consent 

Name of Student： 

 

 

Class： 

Name of Student： 

 

 

Class： 

Name of Student： 

 

 

Class： 

Name(s) of Parent(s)/Legal Guardian(s)： 

 

 

 

By signing below:  

• I understand and acknowledge that the Pittsburgh Chinese School (hereinafter “PCS”) is 

committed to providing its students with effective web-based tools and applications 

strictly for educational purposes.  These tools and applications may include but are not 

limited to Zoom which are operated by third-party services.  In order for PCS’s students 

to utilize these tools and applications, personal identifying information may need to be 

provided to the third parties services that operate these tools and applications.  Under the 

Children’s Online Privacy Protection Act (COPPA), these web-based tools and 

applications must notify parents and obtain verifiable parental consent before collecting 

this information from children under 13 years of age.  In addition, under this law, schools 

are permitted to consent to the collection of this information on behalf of its students.  

This eliminates the need for individual parental consent given directly to each website or 

app provider.  Additional information regarding COPPA can be found at 

https://www.ftc.gov/tips-advice/business-center/guidance/complying-coppa-frequently-

asked-questions.  

 

• I give my consent for the above-name student to use the web-based tools and applications 

in the context of PCS classes and for the collection of personal identifying information of 

the above-named student that may include first name, last name, username, birth date, 

and, if applicable, email address.      

 

Printed Name：：：： Signature：：：： Date：：：： 

 



匹茲堡中文學校匹茲堡中文學校匹茲堡中文學校匹茲堡中文學校 

PCS Educational Foundation, Inc.  
 

2 

 

CCCCOPPAOPPAOPPAOPPA 家长家长家长家长同意书同意书同意书同意书    

学生姓名： 

 

班级： 

 

学生姓名： 

 

班级： 

 

学生姓名： 

 

班级： 

 

家长（监护人）姓名： 

 

 

• 本人理解并承认匹兹堡中文学校致力于为其学生提供有效的严格用于

教学目的的网络工具与应用。这些网络工具与应用包括但不限于 Zoom，都是

由第三方服务商运营的。为使中文学校的学生能够使用这些网络工具与应用，

有些学生的个人信息必须被提供给运营这些工具与应用的第三方服务商。根

据儿童在线隐私权保护法 (COPPA) 的规定，运营这些工具与应用的第三方服

务商必须告知家长并获得家长同意才能收集十三（13）岁以下儿童的个人信

息。该法律允许学校代表该校学生同意运营这些工具与应用的第三方服务商

收集信息，这样免除了每一个网站或应用都必须单独征得每一位学生家长同

意 的 需 要 。 关 于 COPPA 的 更 多 信 息 可 以 在 下 列 链 接 中 找 到

https://www.ftc.gov/tips-advice/business-

center/guidance/complying-coppa-frequently-asked-questions。 

• 本人同意上述学生使用网络工具与应用参与中文学校的课程以及为使

用这些网络工具与应用而提供个人信息，其中包括姓名、用户名、生日和

（如果适用的话）电子邮件。 

清楚书写姓名：清楚书写姓名：清楚书写姓名：清楚书写姓名： 签名：签名：签名：签名： 日期：日期：日期：日期： 

 

 


